
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 3. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 1
Forslag til folketingsbeslutning om genoptagelse af modtagelse af kvoteflygtninge.

Af Serdal Benli (SF) m.fl.

Spørgsmål 3
Betyder det noget for ministeren, hvor lav den spontane flygtningestrøm bliver ift. at tage

imod kvoteflygtninge? Kan man f.eks. sige, at hvis der kommer 2.000 til Danmark, så kan

Danmark tage imod f.eks. 200 kvoteflygtninge? Er det antallet eller integrationen, der er

afgørende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Holger K. Nielsen (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 10. december 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Holger.Nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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